



التاريخ: 7/12/2021

تحية طيبة و بعد

## الموضوع: أعضاء مجلس الإدارة الجديد وتشكيل المجلس واللجان

- بالإشارة إلى الموضوع أعلاه نود الإفصاح للمساهمين الكرام عن الفائزين بعضوية مجلس الإدارة ضمن جدول الجمعية العامة العادية السنوية للكلية والمنعقدة في تمام الساعة الثالثة من مساء يوم الثلاثاء الموافق 30 نوفمبر 2021م وذلك كالتالي:
- دكتور / سلام بن سالم بن المر الكندي (زميل الكلية الملكية للطب الباطني وعدد سنوات الخبرة 28 سنة في المؤسسات الأكاديمية والصحية)
- دكتور / على درويش حجي على الشمالي (دكتوراه في الإدارة التسويقية وعدد سنوات الخبرة 31 سنة في المؤسسات الأكاديمية والاستثمارية)
- دكتورة / سارة على درويش حجي على الشمالي (دكتوراه جامعيه في إدارة الأعمال وتعمل في العديد من المناصب كعضو مجلس الإدارة ورئيس تنفيذي في منظمات كويتية)
- الفاضل/ عماد الدين فهمي نمر عساف (ماجستير في إدارة الأعمال وعدد سنوات الخبرة 15 سنة في قطاعات الاتصالات والصناعات والاستثمار)
- دكتور / أحمد على درويش حجي على الشمالي (دكتوراه في إدارة الأعمال وعدد سنوات الخبرة 6 سنوات في المجال الأكاديمي وقطاع الاستثمار والأوراق المالية)

وعليه انعقد مجلس الإدارة المنتخب في تمام الساعة الثالثة من مساء يوم الثلاثاء الموافق 7 ديسمبر 2021م وقرر التالي:

## 1. تشكيل مجلس الإدارة كالتالي:

- دكتور / سلام بن سالم بن المر الكندي (رئيس مجلس الإدارة)
- دكتورة / سارة على درويش حجي على الشمالي ( نائبة رئيس مجلس الإدارة)
- دكتور / على درويش حجي على الشمالي ( عضو مجلس الإدارة)
- الفاضل/ عماد الدين فهمي نمر عساف ( عضو مجلس الإدارة)-
- دكتور / أحمد على درويش حجي على الشمالي ( عضو مجلس الإدارة)
2. تعيين أمين سر الكلية ليكون الفاضل / عمرو عبيد
3. تشكيل لجنة التدقيق من مجلس الادارة كالتالي:
- دكتور / على درويش حجي على الشمالي (رئيس لجنة التدقيق)
- الفاضل/ عماد الدين فهمي نمر عساف ( عضو لجنة التدقيق)
- دكتور / أحمد على درويش حجي على الشمالي ( عضو لجنة التدقيق)
4. تشكيل لجنة الترشيحات والمكافآت من مجلس الادارة كالتالي:
- دكتور / سلام بن سالم بن المر الكندي ( رئيس لجنة الترشيحات و المكافآت)
- الدكتورة / سارة على درويش حجي على الشمالي ( عضو لجنة الترشيحات و المكافآت)
- دكتور / أحمد على درويش حجي على الشمالي ( عضو لجنة الترشيحات و المكافآت)

و تفضلو بقبول فائق الإحترام والتقدير  
التوقيع

الختم



Date: 7/12/2021

After compliments

**Subject: New Board Members, Board Formation and Committees**

With reference to the above subject, we would like to disclose to our valued shareholders about the winners for membership of the Board of Directors within the agenda of the annual ordinary general assembly of the college, which was held at three o'clock in the evening on Tuesday, November 30, 2021 AD, as follows:

- Dr.Salam Salim Al Mur Al Kindi (Fellow of the Royal College of Internal Medicine and the number of years of experience is 28 years in academic and health institutions)
- Dr. Aly Darwish Hagi Aly Al - Shamali (PhD in Marketing Management, 32 years of experience in academic and investment institutions)
- Dr. Sarah Aly Darwish Hagi Aly Al – Shamali (a university Doctorate in business administration and works in many positions as a member of the board of directors and CEO of Kuwaiti organizations)
- Mr. Emad A-Deen Fahmi Nemer Assaf (Master of Business Administration, 15 years of experience in the telecommunications, industries and investment sectors)
- Dr. Ahmed Aly Darwish Hagi Aly Al - Shamali (PhD in Business Administration and 6 years of experience in the academic field, investment and securities sector)

Accordingly, the elected board of directors convened at 3:00 pm on Tuesday, December 7, 2021 AD and decided the following:

1. Constitution of the Board of Directors as follows:

- Dr.Salam Salim Al Mur Al Kindi (Chairman)
- Dr. Sarah Aly Darwish Hagi Aly Al – Shamali (Vice Chairman)
- Dr. Aly Darwish Hagi Aly Al - Shamali (Board Member)
- Mr. Emad A-Deen Fahmi Nemer Assaf (Board Member)
- Dr. Ahmed Aly Darwish Hagi Aly Al - Shamali (Board Member)

2. Appointment of Secretary of the College to be Mr. Amr Ebeid.

3. Constitution of the Audit Committee from the Board of Directors as follows:

- Dr. Aly Darwish Hagi Aly Al - Shamali (Chairman of the Audit Committee)
- Mr. Emad A-Deen Fahmi Nemer Assaf (Member of the Audit Committee)
- Dr. Ahmed Aly Darwish Hagi Aly Al - Shamali (Member of the Audit Committee)

4. Constitution of the Nomination and Remuneration Committee from the Board of Directors as follows:

- Dr.Salam Salim Al Mur Al Kindi (Chairman of the Nomination and Remuneration Committee)
- Dr. Sarah Aly Darwish Hagi Aly Al – Shamali (Member of the Nomination and Remuneration Committee)
- Dr. Ahmed Aly Darwish Hagi Aly Al - Shamali (Member of the Nominations and Remuneration Committee)

Kind regards

Signature

